



ألبرت خط جذاب. وجه حساس دافئ شخصيته مؤثرة. خط سان سريف ودود؛ جميل المظهر ومرن وعصري. ألبرت له وطأة عميقة، ووجه مثالي شديد التنوع يمكن استخدامه في جميع التطبيقات سواء كانت نصوفاً مكتوبة أو معروضة.

Albert's a charismatic type. A warm, sensitive face with a big personality. He's a friendly sans serif font; shapely, flexible and modern. With the wide range of weights, Albert's a truly versatile face ideal for use in all applications from text to display.

Five versatile and distinctive weights

Carefully crafted to enhance the meaning of our words.

FS Albert Thin

بِزَّاق

FS Albert Light

وودي

FS Albert Regular

حساس

FS Albert Bold

قوي

FS Albert ExtraBold

ريان

### Formats

OpenType (.otf) and TrueType (.ttf) for Mac Os and Windows desktop software.  
Web Open Font Format (.woff and .woff2) for all modern browser platforms.

For more information please visit: <https://www.fontsmith.com/faqs>

### Languages

FS Albert Arabic  
includes characters  
for use in the following:

#### Arabic

Arabic  
Persian  
Urdu

#### Basic Latin

Afrikaans  
Albanian  
Basque  
Breton  
Danish  
Dutch  
English  
Faroese  
Finnish  
French  
Gaelic  
German

Greenlandic  
Icelandic  
Irish  
Italian  
Luxembourgeois  
Malagasy

Norwegian  
Portuguese  
Spanish  
Swahili  
Swedish  
Walloon

صَلَّى اللهُ  
عَلَيْهِ  
وَسَلَّمَ

Sample



Arabic

ء آ ا أ و و ا إ ئ ئ ا ا ب بب ت ت ت ث ث ج ج ج ح ح ح خ خ  
د د ذ ذ ر ر ز ز س س س ش ش ص ص ض ض ط  
ط ط ظ ظ ع ع ع غ غ ف ف ق ق ك ك ل ل ل ك ك  
ل ل ل م م م ن ن ن ه ه ه و و ي ي ي ا ا ا ا ا ا ا ا ا ا ا  
چچچ ڈ ڈ ڈ ژ ژ ژ ف فغ ف ك ك ك گ گ گ گ ن ن ه ه ه ه ه ه ه  
ه ه ه ه ي ي ي ي ي ي ع ع ع ه ه ه

Arabic Ligatures

لا لا لا لا لا لا لا لا لا لا لا لا

Arabic Discretionary  
Ligatures

هلا الله

Basic Latin

abcdefghijklmnopqrstuvwxyz  
àáâãäåæçèéêëìíîïłñòóôõöøœšùúûüýÿžďþ  
ABCDEFGHIJKLMNOPQRSTUVWXYZ  
ÀÁÂÃÄÅÆÇÐÈÉÊËÌÍÎÏŁÑÒÓÔÕÖØŒŠÙÚÛÜÝŸŽĐÞ

Sample



Arabic Figures

١٢٣٤٥٦٧٨٩

Persian Figures

۱۲۳۴۵۶۷۸۹۰

Urdu Figures

۱۲۳۴۵۶۷۸۹۰

Figures, currency and related forms

0123456789£€\$¥¢ƒ%‰  
+- ± × ÷ = ≠ ~ ^ < > ≤ ≥ - # ◊ | ∞ ∂ ∫ ∇ Δ Ω ∏ ∑ μ π Ν ρ E ℓ α ° a o 1 2 3

Punctuation and marks

! ; ? z & ( ) { } [ ] \ / \* + # \$ % ¶ • \_ - - - - - — “ ” ‘ ’ „ , , < > « » . , : ; ...  
% , , ? ! , , - \* \* { } † . : • ...

Marks

آ ا ب ج ح د ذ ر ز س ش ط ظ ع ف ق ك ل م ن ه و ی ؤ ۰ ۱ ۲ ۳ ۴ ۵ ۶ ۷ ۸ ۹  
۰ ۱ ۲ ۳ ۴ ۵ ۶ ۷ ۸ ۹

Weight  
102pt

رقيق

Arabic  
18pt/22pt

اف اس ألبرت خط جذاب رشيق. خط مثالي يتميز بنغمة ودودة ذات وطأة عميقة تجعله أفضل ما يُستخدم في إبراز هويات الشركات وفي الدعاية والنشر.

English  
18/22pt

FS Albert is a curvaceous and charismatic type. A friendly tone of voice coupled with a broad range of weights makes this font ideal for use in corporate identities, advertising and publishing.

Arabic  
14pt/18pt

اف اس ألبرت خط جذاب رشيق. خط مثالي يتميز بنغمة ودودة ذات وطأة عميقة تجعله أفضل ما يُستخدم في إبراز هويات الشركات وفي الدعاية والنشر.

English  
14/18pt

FS Albert is a curvaceous and charismatic type. A friendly tone of voice coupled with a broad range of weights makes this font ideal for use in corporate identities, advertising and publishing.

Arabic  
12pt/14pt

اف اس ألبرت خط جذاب رشيق. خط مثالي يتميز بنغمة ودودة ذات وطأة عميقة تجعله أفضل ما يُستخدم في إبراز هويات الشركات وفي الدعاية والنشر.

English  
12/14pt

FS Albert is a curvaceous and charismatic type. A friendly tone of voice coupled with a broad range of weights makes this font ideal for use in corporate identities, advertising and publishing.

Weight  
102pt

خفيف

Arabic  
18pt/22pt

اف اس ألبرت خط جذاب رشيق. خط مثالي يتميز بنغمة ودودة ذات وطأة عميقة تجعله أفضل ما يُستخدم في إبراز هويات الشركات وفي الدعاية والنشر.

English  
18/22pt

FS Albert is a curvaceous and charismatic type. A friendly tone of voice coupled with a broad range of weights makes this font ideal for use in corporate identities, advertising and publishing.

Arabic  
14pt/18pt

اف اس ألبرت خط جذاب رشيق. خط مثالي يتميز بنغمة ودودة ذات وطأة عميقة تجعله أفضل ما يُستخدم في إبراز هويات الشركات وفي الدعاية والنشر.

English  
14/18pt

FS Albert is a curvaceous and charismatic type. A friendly tone of voice coupled with a broad range of weights makes this font ideal for use in corporate identities, advertising and publishing.

Arabic  
12pt/14pt

اف اس ألبرت خط جذاب رشيق. خط مثالي يتميز بنغمة ودودة ذات وطأة عميقة تجعله أفضل ما يُستخدم في إبراز هويات الشركات وفي الدعاية والنشر.

English  
12/14pt

FS Albert is a curvaceous and charismatic type. A friendly tone of voice coupled with a broad range of weights makes this font ideal for use in corporate identities, advertising and publishing.



Weight  
102pt

عاڊ

Arabic  
18pt/22pt

اف اس ألبرت خط جذاب رشيق. خط مثالي يتميز بنغمة ودودة ذات وطأة عميقة تجعله أفضل ما يُستخدم في إبراز هويات الشركات وفي الدعاية والنشر.

English  
18/22pt

FS Albert is a curvaceous and charismatic type. A friendly tone of voice coupled with a broad range of weights makes this font ideal for use in corporate identities, advertising and publishing.

Arabic  
14pt/18pt

اف اس ألبرت خط جذاب رشيق. خط مثالي يتميز بنغمة ودودة ذات وطأة عميقة تجعله أفضل ما يُستخدم في إبراز هويات الشركات وفي الدعاية والنشر.

English  
14/18pt

FS Albert is a curvaceous and charismatic type. A friendly tone of voice coupled with a broad range of weights makes this font ideal for use in corporate identities, advertising and publishing.

Arabic  
12pt/14pt

اف اس ألبرت خط جذاب رشيق. خط مثالي يتميز بنغمة ودودة ذات وطأة عميقة تجعله أفضل ما يُستخدم في إبراز هويات الشركات وفي الدعاية والنشر.

English  
12/14pt

FS Albert is a curvaceous and charismatic type. A friendly tone of voice coupled with a broad range of weights makes this font ideal for use in corporate identities, advertising and publishing.

Weight  
102pt

# عريض

Arabic  
18pt/22pt

اف اس ألبرت خط جذاب رشيق. خط مثالي يتميز بنغمة ودودة ذات وطأة عميقة تجعله أفضل ما يُستخدم في إبراز هويات الشركات وفي الدعاية والنشر.

English  
18/22pt

**FS Albert** is a curvaceous and charismatic type. A friendly tone of voice coupled with a broad range of weights makes this font ideal for use in corporate identities, advertising and publishing.

Arabic  
14pt/18pt

اف اس ألبرت خط جذاب رشيق. خط مثالي يتميز بنغمة ودودة ذات وطأة عميقة تجعله أفضل ما يُستخدم في إبراز هويات الشركات وفي الدعاية والنشر.

English  
14/18pt

**FS Albert** is a curvaceous and charismatic type. A friendly tone of voice coupled with a broad range of weights makes this font ideal for use in corporate identities, advertising and publishing.

Arabic  
12pt/14pt

اف اس ألبرت خط جذاب رشيق. خط مثالي يتميز بنغمة ودودة ذات وطأة عميقة تجعله أفضل ما يُستخدم في إبراز هويات الشركات وفي الدعاية والنشر.

English  
12/14pt

**FS Albert** is a curvaceous and charismatic type. A friendly tone of voice coupled with a broad range of weights makes this font ideal for use in corporate identities, advertising and publishing.

Weight  
96pt

عريض جداً

Arabic  
18pt/22pt

اف اس ألبرت خط جذاب رشيق. خط مثالي يتميز بنغمة ودودة ذات وطأة عميقة تجعله أفضل ما يُستخدم في إبراز هويات الشركات وفي الدعاية والنشر.

English  
18/22pt

**FS Albert** is a curvaceous and charismatic type. A friendly tone of voice coupled with a broad range of weights makes this font ideal for use in corporate identities, advertising and publishing.

Arabic  
14pt/18pt

اف اس ألبرت خط جذاب رشيق. خط مثالي يتميز بنغمة ودودة ذات وطأة عميقة تجعله أفضل ما يُستخدم في إبراز هويات الشركات وفي الدعاية والنشر.

English  
14/18pt

**FS Albert** is a curvaceous and charismatic type. A friendly tone of voice coupled with a broad range of weights makes this font ideal for use in corporate identities, advertising and publishing.

Arabic  
12pt/14pt

اف اس ألبرت خط جذاب رشيق. خط مثالي يتميز بنغمة ودودة ذات وطأة عميقة تجعله أفضل ما يُستخدم في إبراز هويات الشركات وفي الدعاية والنشر.

English  
12/14pt

**FS Albert** is a curvaceous and charismatic type. A friendly tone of voice coupled with a broad range of weights makes this font ideal for use in corporate identities, advertising and publishing.

ء آ آأ وؤ و إ ي ئ ث ت ا ا ب ب ب ب ت ت ت ت  
ث ث ث ج ج ج ح ح ح خ خ خ د د د ذ ذ  
ر ر ز ز س س س ش ش ش ص ص ص ص  
ص ص ص ض ض ض ط ط ط ظ ظ ظ ظ  
ع ع ع غ غ غ ف ف ف ق ق ق ك ك ك  
ك ك ل ل ل م م م ن ن ن ه ه ه و و و  
ي ي ي ي ي أ أ ط ط ط پ پ پ چ چ چ  
چ چ ڈ ڈ ژ ژ ژ ف ف ق ق ك ك ك گ گ گ  
گ گ ن ن ه ه ه ه ه ه ه ه ه ه ه ه ه ه  
ي ي ي ع ع ع ه ه ه آ آ أ أ وؤ و إ ي ئ  
ئ ئ ا ا ب ب ب ت ت ت ث ث ج ج ج ج  
ح ح ح خ خ خ د د د ر ر ز ز س س س  
س س ش ش ش ص ص ص ص ص ص  
ض ض ض ط ط ط ظ ظ ظ ع ع ع غ غ غ  
غ غ ف ف ف ق ق ق ك ك ك ل ل ل ل